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گواردیولا به رکورد مورینیو و ونگر رسید
پپ گواردیولا برای سومین بار به عنوان برترین مربی فصل فوتبال انگلیس انتخاب شد.

به گزارش ایس��نا به نقل از ساکرنت، منچسترسیتی توانس��ت با استفاده از دانش فنی پپ 
گواردیولا عنوان قهرمانی این فصل لیگ برتر انگلیس را به دس��ت بیاورد.  بر همین اس��اس 
و مطابق س��ال های گذش��ته برترین مربی فصل لیگ برتر انگلیس انتخاب شد که امسال این 
عنوان به پپ گواردیولا سرمربی منچسترسیتی رسید.  به این ترتیب پپ گواردیولا توانست به 
رکورد ۳ عنوان آرسن ونگر سرمربی سابق تیم آرسنال و ژوزه مورینیو دست یابد.   رکورددار 
انتخاب به عنوان برترین مربی سال لیگ برتر انگلیس در اختیار سر آلکس فرگوسن سرمربی 
پرافتخار و نامدار منچس��تریونایتد اس��ت که ۱۱ بار به این عنوان دس��ت یافته است و به این 
زودی کس��ی نمی تواند به رکورد او برسد.  منچسترسیتی در فینال لیگ قهرمانان اروپا برابر 

چلسی شکست خورد تا نتواند عنوان قهرمانی لیگ برتر انگلیس را به دست بیاورد. 

برد پرگل کره جنوبی برای حفظ صدرنشینی
تی�م ملی فوتبال کره جنوبی با ب�رد ۵ بر صفر برابر ترکمنس�تان در صدر جدول 

گروه قرار گرفت.
به گزارش ایسنا، در ادامه دیدارهای انتخابی جام جهانی قطر در قاره آسیا دو دیدار برگزار شد 
که در یکی از بازیها تیم ملی فوتبال کره جنوبی با ۵ گل از سد ترکمنستان گذشت.  هوانگ اوی 
جو ۲ بار، نام تائه هی، کیم یونگ گئون و کیونگ چانگ هون برای کره جنوبی گلزنی کردند.  کره 
جنوبی با این برد ۱۰ امتیازی شد و با تفاضل گل بهتر نسبت به لبنان در صدر جدول قرار گرفت. 
به این ترتیب ترکمنستان از انتخابی جام جهانی قطر حذف شد و در روز پایانی این گروه دو تیم 
۱۰ امتیازی کره جنوبی و لبنان برای کسب رده نخست برابر حریفانشان به میدان خواهند رفت.  
پیش از این دیدار لبنان ۳ بر ۲ سریلانکا را شکست داد.  چهارشنبه در دو دیدار پایانی این گروه 
کره جنوبی با سریلانکا و لبنان با ترکمنستان دیدار خواهند کرد.  در صورتی که لبنان هفته آخر 

پیروز شود، به عنوان یکی از تیم های برتر دوم راهی مرحله بعد خواهد شد.

نماینده سامبوی ایران به فینال راه یافت
نماینده سامبوی ایران با شکست حریفان خود به دیدار پایانی رقابت های قهرمانی 

آسیا راه یافت.
به گزارش ایرنا، در ادامه رقابت های سامبو قهرمانی آسیا که در تاشکند )ازبکستان( در حال 
برگزاری است، محمد سعید مدنی در مرحله نیمه نهایی با شکست حریفی از تاجیکستان به 
فینال رقابت های قهرمانی آسیا راه یافت. رقابت های سامبو قهرمانی آسیا با برگزاری مبارزات 
روز دوم پیگیری ش��د که محمدسعیدی مدنی نماینده کشورمان در وزن ۸۸ کیلوگرم بعد از 
کس��ب دو پیروزی ارزش��مند، در مرحله نیمه نهایی با اقتدار حریفی از تاجیکستان را مغلوب 
کرد تا جواز حضور در فینال را به دس��ت آورد. نماینده سامبوی ایران قبل از حضور در جمع 
۴ ورزش��کار برتر قاره آسیا، در اولین مبارزه، حریف قزاقستانی را با اقتدار از پیش رو برداشت 
و سپس مقابل ورزشکاری از کشور افغانستان به برتری رسیده بود. ایران با دو نماینده در این 
مس��ابقات حضور یافته که روز گذش��ته علیرضا چراغی در وزن ۶۴ کیلوگرم با قبول شکست 

برابر حریفی از تاجیکستان از دور مسابقات کنار رفت.

رادوشوویچ: منتظر اقدام پرسپولیس هستم
دروازه بان کروات تیم فوتبال پرسپولیس می گوید منتظر است ببینید باشگاه چه 

اقدامی درباره او انجام می دهد.
به گزارش ایس��نا، بوژیدار رادوش��وویچ که  این روزها در کشورش به سر می برد، به باشگاه 
پرسپولیس اعلام کرده که اگر مطالبتش به زودی پرداخت نشود، قراردادش را یک طرفه فسخ 
می کند. البته این تنها خواس��ته این دروازه بان کروات برای بازگش��ت به پرسپولیس نیست و 
او به خاطر رفتارهای مدیران باش��گاه ناراحت اس��ت و در نامه خود به باشگاه نوشته که برای 
برای بازگشتش باید عذرخواهی رسمی از سوی مدیران باشگاه بشود. بوژیدار رادوشووشچ در 
گفت وگو با ایس��نا درباره آخرین وضعیت خود و اینکه آیا به ایران بازخواهد گش��ت یا خیر، 
اظهار کرد: فعلا اتفاق جدیدی رخ نداده است و منتظر هستم ببینم باشگاه چه اقدامی انجام 

می دهد که ببینم وضعیت چطور خواهد شد.

برتری برزیل برابر اکوادور با درخشش نیمار
تیم فوتبال برزیل در ادامه رقابت های انتخابی جام جهانی با درخشش نیمار، دو بر 

صفر اکوادور را شکست داد.
به گزارش ایرنا در این بازی که در ورزش��گاه براریو برگزار ش��د، برزیل در دیداری خانگی با 
گل های ریچارلیس��ون)۶۵( و نیمار از روی نقطه پنالتی)۹۰+۳( به برتری دس��ت یافت.   این 
بازی از هفته پنجم رقابت های انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ در آمریکای جنوبی برگزار ش��د و 
نیمه نخست با تساوی بدون گل خاتمه یافت. الکساندر دومینگز دروازه بان اکوادور بارها مانع 
از گلزنی برزیلی ها ش��د، در دقیقه ۴۲ این بازی برزیل به گل رسید که آفساید اعلام شد. در 
نیمه دوم این بازی نیمار با توپ ربایی در پشت محوطه جریمه اکوادور، توپ را به ریچارلیسون 
رساند و او هم با یک شوت سنگین، اولین گل برزیل را ثمر رساند. حملات برزیل ادامه داشت 
و بازهم درخشش سنگربان اکوادور مانع از گلزنی بیشتر سلسائو شد. در شرایطی که این بازی 
به دقایق پایانی خود نزدیک می شد به کمک var یک ضربه پنالتی برای برزیل به دست آمد 
که ضربه نیمار توسط الکساندر دومینگز مهار شد، دقایقی بعد از این صحنه و در شرایطی که 
زمان بازی در وقت های اضافه دنبال  می شد داور این دیدار دستور به تکرار ضربه پنالتی داد 
که این بار نیمار موفق به گلزنی شد تا شب خوبی را سپری کند،  او در این بازی یک پاس گل 
داد و یک بار هم موفق به گلزنی شد.   برزیل با این پیروزی ۱۵ امتیاز شد و در صدر جدول 

رده بندی قرار گرفت، آرژانتین هم با ۱۱ امتیاز در رده دوم جدول رده بندی جای دارد.

کونسیسائو با پورتو تمدید کرد
باشگاه پورتو از تمدید قرارداد با کونسیسائو تا سال 2024 خبر داد.

به گزارش ایس��نا و به نقل از اس��پورت، عملکرد خوب کونسیسائو با پورتو باعث شد تا مورد 
توجه چند باشگاه قرار گیرد. باشگاه پورتو برای تمدید قرارداد با کونسیسائو با این مربی جوان 
به توافق رسید. این باشگاه پرتغالی اعلام کرد که قرارداد کونسیسائو را تا سال ۲۰۲۴ تمدید 
کرد و به این ترتیب به شایعه جدایی او پایان داده شد. تمدید قرارداد با کونسیسائو خبر خوبی 

برای طارمی هم به شمار می آید که زیر نظر این مربی عملکرد بسیار خوبی داشت.

کاسیمیرو:

 همگی مخالف میزبانی کوپا آمه ریکا هستیم
کاپیتان تیم ملی فوتبال برزیل تاکید کرد که او و هم تیمی هایش مخالف میزبانی 

کوپا آمه ریکا هستند.
به گزارش ایسنا و به نقل از گلوبو اسپورت، شیوع ویروس کرونا در آرژانتین و کلمبیا باعث 
شد تا برزیل به عنوان میزبان کوپا آمه ریکا انتخاب شود. بازیکنان برزیل مخالف این میزبانی 
هستند. کاسیمیرو به عنوان یکی از بازیکنان باتجربه برزیل گفت: باوجود آنکه همه می دانند 
که نظر ما چیس��ت اما نمی توانیم درباره کوپا آمه ریکا زیاد صحبت کنیم. ما مش��کلی با این 
رقابت نداریم اما مش��کلی با میزبانی آن داریم. دور قبل به میزبانی برزیل برگزار ش��د و باید 
ترتیب هرمی رعایت شود. باید نظر خود را بیان کنیم اما متاسفانه عده ای اجازه نمی دهند.

او ادامه داد: تیته نظر ما را درباره کوپا آمه ریکا گفت. به عنوان کاپیتان تیم باید رای خود را 
اعلام کنم اما فعلا زمان آن نرسیده است. من تنها کسی نیستم که مخالف این میزبانی هستم 

بلکه همه تیم متحد هستند و همگی مخالف میزبانی هستیم.

کارلوس توس از بوکاجونیورز جدا شد
مهاجم گلزن آرژانتینی جدایی خود را از تیم بوکاجونیورز اعلام کرد.

به گزارش ایسنا به نقل از ساکرنت، کارلوس توس مهاجم گلزن آرژانتینی جدایی خود را از 
بوکاجونیورز اعلام کرد. او در زمستان ۲۰۱۸ از شانگهای شنهوا چین به بوکاجونیورز پیوست. 
کارلوس توس بعد از جدایی از بوکاجونیورز گفت: فکر می کردم این لحظه هرگز فرا نخواهد 
رسید. من اینجا هستم تا بگویم باشگاه را ترک می کنم. این البته خداحافظی نیست زیرا من 
همیشه در کنار باشگاه و هواداران خواهم بود.  او در بخش دیگری از سخنان خود گفت : من 
به عنوان بازیکن همه چیز را برای باش��گاه دادم و بنابراین خوش��حالم. برای من بوکا بهترین 
باشگاه در جهان است. پدر من و مادر، همسرم و پسرم همه طرفدار بوکاجونیورز هستند. من 

نمی توانم به آنها یا به هواداران دروغ بگویم. این تصمیم کاملًا متعلق به خودم است.

رییس فدراسیون قایقرانی گفت: امیدوارم در 
دولت جدید بر روی رشته های پر مدال سرمایه 
گذاری کلان انجام شود البته این شعار را دولت 
ه�ای قبلی ه�م داش�ته اند که نتیج�ه ضعیفی 

حاصل شده است.
علیرضا س��هرابیان در گفت وگو با ایس��نا درباره ی 
مش��کلات س��اختاری ورزش ایران که نیازمند توجه 
دولت آینده اس��ت، بیان کرد: ب��رای اینکه در آینده 
نه چندان دور، دورنمای زیبایی از ورزش ایران ببینم 
باید از افراد تحصیل کرده و با تجربه اس��تفاده بهینه 
کنیم. باید مدیرانی با توجه به تخصص هایی که دارند 
و جدا از سیستم سیاست ورود پیدا کند و تمرکز خود 
را روی پیشرفت ورزش بگذارند و این یک اصل است 
که باید انجام ش��ود. او ادامه داد: تفکر به این بر این 
اس��ت که روسای فدراسیون ها باید در مورد پیشرفت 
رشته خود آینده نگری داشته باشند اما آنها به جای 
اینکه بیایند تمرکز خود را بر روی برنامه ریزی بگذارند 
به دنبال رفع و رجوع خیلی از مس��ائل و مش��کلات 
دیگر هس��تند. از طرف دیگر برخ��ی از قانون ها نیاز 
ب��ه بازنگری دارند برای نمونه برخی از افراد هس��تند 
ک��ه در زمینه آموزش تجربه زیادی دارند و می توانند 
خیلی کمک حال رشته ها باش��ند اما به دلیل قانون 
منع اس��تفاده از بازنشس��ته ها امکان استفاده از آنها 
وجود ندارد. من در مورد افرادی که تجربه پشت میز 
نش��ینی دارند صحبت نمی کنم بلکه در مورد افرادی 
صحبت می کنم که در زمین��ه آموزش تجربه زیادی 

دارند. این قانون منع اس��تفاده از بازنشسته ها دست 
و پای فدراس��یون ها را در این زمینه بس��ته است و 
نمی توانی��م از اف��رادی که می توانن��د کمک کنند تا 

جوانان رشد داشته باشند استفاده کنیم.
سهرابیان همچنین گفت: کشورهای صاحب سبک، 
اف��راد با تجربه در زمینه آم��وزش را در کنار خود به 
عنوان مش��اور یا دستیار می آورند و از تجربیات آنها 
اس��تفاده می کنند اما در کش��ور ما اینگونه نیس��ت 

زمانی که مهر بازنشستگی در کارنامه کاری این افراد 
خورده شود دیگر امکان استفاده از انها را نداریم.

رییس فدراسیون قایقرانی در پاسخ به این پرسش 
ک��ه نقش دولت آینده در ایج��اد تحول در در ورزش 
چگونه می تواند باشد، تصریح کرد: اگر دولت در مورد 
رشته های پر مدال برنامه ریزی کلان داشته باشد، فکر 
می کنم ثمره آن را در مس��ابقات ببیند و ش��اهد این 
خواهی��م بود که پرچم ای��ران در میادین مختلف به 

اهت��زاز در بیای��د و چ��ه افتخاری بالات��ر از این. فکر 
نمی کنم حتی در سیاست هم بتوان پرچم ایران را در 
کش��ورهای مختلف به اهتزاز درآورد در حالی که در 

ورزش امکان انجام این کار وجوددارد.
او ادام��ه داد: ش��روع کار دولت جدی��د از چند ماه 
دیگر است و می توان چهار سال برنامه ریزی کلان در 
مورد رش��ته های پر مدال انجام داد. البته این ش��عار 
در دولت ه��ای قبلی هم وجود داش��ت ام��ا نتایج آن 
بس��یار ضعیف بود در صورتی که برنامه ریزی بر روی 
رش��ته های مدال آور حتی می تواند به اهداف وزارت 
ورزش هم کمک کند. سرمایه گذاری روی رشته های 
مدال آور مثل قایقرانی دوچرخه س��واری و دومیدانی 
کار پس��ندیده ای خواهد ب��ود و حتی می تواند کمک 
کن��د که کم کم پابه پای کش��ورهایی که در کس��ب 
عناوین برتر در رویداده��ای مهمی چون  بازی های 

المپیک مدعی هستند قدم برداریم.
رییس فدراسیون قایقرانی تاکید کرد: اگر تجهیزات 
را به این رش��ته های مدال آور تزریق کنیم، می توانیم 
از تعدد مدال ها بهره مند ش��ویم و دیگه فشار به چند 
رش��ته محدود مثل کشتی تکواندو و کاراته که چشم 
امیدم��ان به آنهاس��ت وارد نمی ش��ود. البته منظورم 
این نیس��ت که به رش��ته های دیگر رس��یدگی نشود 
اما فکر می کنم که بهتر اس��ت رشته هایی که پرمدال 
هستند را تفکیک کنند و نگاه ویژه تری به آن داشته 
 باش��ند در این ص��ورت ثمری آن را در چهار س��ال 

بعد می بینند.

س�تاد مقابله با کرون�ا در ورزش درخواس�ت 
برگزاری مسابقات فصل آینده لیگ برتر فوتبال 
ایران ب�ا ظرفیت ۲۰ درصدی ورزش�گاه ها را به 
ستاد ملی مقابله با کرونا ارائه کرده و باید منتظر 
مان�د و دید پس از گذش�ت ۱۹ م�اه، این امکان 

فراهم خواهد شد یا خیر؟
به گزارش ایس��نا، از پنجم اسفندماه سال ۱۳۹۸ بر 
اس��اس تصمیم ستاد مقابله با کرونا در ورزش، تمامی 
مس��ابقات ورزش در ایران بدون حضور تماش��اگران 
برگزار شده اس��ت و در مقاطع مختلفی بحث حضور 
محدود تماش��اگران در ورزشگاه ها مورد بررسی قرار 

گرفت که در نهایت به نتیجه نرسید.
با ش��یوع ویروس کرونا در کشور از پنجم اسفندماه 
س��ال ۱۳۹۸ بر اساس اعلام س��تاد مقابله با کرونا در 
ورزش، مسابقات ورزش��ی کشوری و لیگ های دسته 
اول و دوم، بدون حضور تماش��اگر برگزار شده است و 
چه رقابت های باقی مانده از نیم فصل دوم نوزدهمین 
دوره لی��گ برتر و چه دیدارهای بیس��تمین دوره این 
لیگ و س��ایر لیگ های پایین دس��تی، تاکنون بدون 
حضور تماش��اگران  - حتی ب��دون حضور خبرنگار - 
دنبال ش��ده و به نظر می رس��د تا پایان فصل نیز این 

رویه ادامه خواهد داشت.
ب��ه تازگ��ی اما س��تاد مقابله ب��ا کرون��ا در ورزش، 
درخواس��تی را مبنی بر حضور تماشاگران با ظرفیت 
۲۰ درصدی ورزش��گاه ها به ستاد ملی مقابله با کرونا 
ارائه کرده اس��ت که باید منتظر تصمیم نهایی س��تاد 
ملی در رابطه با حضور مجدد تماشاگران به ورزشگاه 

ها، هرچند محدود و با ظرفیت ۲۰ درصدی بود.
این درخواس��ت از س��وی س��تاد مقابله با کرونا در 

ورزش تقریب��ا همزم��ان با دس��تورالعمل بهداش��تی 
انتخابات ۲۸ خرداد ۱۴۰۰ مطرح ش��ده اس��ت، چرا 
که در دس��تورالعمل برگزاری تجمع های انتخاباتی و 
سخنرانی نامزدها اعلام شده است که امکان برگزاری 
این تجمعات در فضای باز مانند ورزش��گاه های روباز 
به ش��رط رعایت فاصله مناس��ب بر اساس هشت متر 
مربع فضای باز برای یک نفر، رعایت س��قف ش��رکت 
کنندگان به میزان حداکثر ۳۰ درصد ظرفیت فضای 
در نظر گرفته ش��ده، الزام به اس��تفاده از ماسک برای 
تمامی شرکت کنندگان و برگزار کنندگان مسابقات و 
جلوگیری از عدم تجمع قبل و بعد از مراسم مقابل در 

ورودی و خروجی وجود دارد.
فصل آینده لیگ برتر فوتبال ایران دوم مهرماه سال 
۱۴۰۰ آغاز خواهد شد و باید منتظر ماند و دید ستاد 
ملی مقابله با کرونا پس از صدور مجوز برای برگزاری 
میتینگ های انتخاباتی چه مجوزی در رابطه با حضور 
تماش��اگران در ورزش��گاه ها با ظرفیت ۲۰ درصدی 
ص��ادر خواهد کرد و آیا تماش��اگران در فوتبال ایران 
پ��س از ۱۹ ماه امکان حضور در ورزش��گاه ها را پیدا 

خواهند کرد یا خیر؟

پیشکسوت فوتبال ایران گفت: شرایط ملی پوشان 
را درک می کنم اما به استعداد ذاتی آنان ایمان دارم 
و امیدوارم باز هم خلاقی��ت فردی بازیکنان به داد 

فوتبال ما برسد.
»محم��د پنجعل��ی« در گف��ت و گو ب��ا خبرنگار 
ایرنا افزود: همه ما پیشکس��وتان هدفی نداریم جز 
حمایت و موفقیت فوتبال و اگر حرفی می زنیم فقط 
به دنبال رشد و توسعه این ورزش هستیم. تیم ملی 
در شرایطی برابر هنگ کنگ به میدان رفت که هیچ 
بازی دوس��تانه ای را قبل از این دیدار تجربه نکرد و 
بازیکن��ان فقط با چند جلس��ه تمرین راهی بحرین 
شدند، معلوم است در چنین شرایطی وضعیت تیم 
ملی به چه صورت اس��ت و نیابد به بازیکنان خرده 
گرف��ت. وی ادامه داد: به نظرم ب��ا امکاناتی که در 
فوتبال ما وجود دارد خوب بودیم، حد فوتبال ما هم 
همین اس��ت. اگر در برخی از دیدارها نتایج دیگری 
رقم می خورد به مدیریت فوتبال باز نمی گردد بلکه 
بحث خلاقیت و اس��تعداد ذاتی بازیکنان اس��ت که 
به کمک فوتبال م��ا آمده و باید از این بابت خدا را 

شاکر باشیم.  
پنجعلی تاکید کرد: در کجای دنیا می بینیم تیمی 
بدون دیدارهای تدارکاتی و هماهنگی، راهی چنین 
رقابت های مهمی ش��ود؟ به نظر من در این شرایط 
مربی هم کاری نمی تواند انجام دهد و هر چه هست 
خود بازیکنان هستند. اگر تیم ملی امروز دچار این 
مش��کلات شده باید دید مسببان آن کجا هستند و 

چه می کنند و چرا با آنان برخورد لازم نشد؟  
پیشکس��وت فوتبال ای��ران ادام��ه داد: در دیدار 
برابر هنگ کنگ با ای��ن که بردیم اما ایرادهایی هم 
وجود داشت، س��رعت بازی خیلی کم بود و بچه ها 
س��خت همدیگر را پیدا می کردند. البته اعتقاد دارم 
از این مرحله می توانیم صعود کنیم، اما برای مرحله 
بعدی اگر بخواهیم با همین روند برنامه ریزی کنیم، 
بدون شک کارمان س��خت خواهد شد و به مشکل 
می خوریم چرا که بازی ها سخت تر و رقبا هم قوی تر 
می شوند.  وی در خصوص بازی ایران و بحرین هم 
گفت: امی��دوارم بازیکنان صدای ما را بش��نوند، ما 
می دانیم شما در چه شرایطی هستید، انتظار خلق 
ش��گفتی هم نداریم اما یقین داریم شما می توانید 
از ای��ن گروه صعود کنید.   تی��م ملی فوتبال ایران 
در ح��ال حاضر از پنج بازی ۹ امتیاز دارد و در رده 
س��وم گروه سوم جای گرفته است. ملی پوشان پس 
از برد مقابل هنگ کنگ، باید دوشنبه شب به مصاف 
بحری��نِ میزبان برون��د. کامبوج و ع��راق هم دیگر 
رقبای تیم دراگان اس��کوچیچ هستند که به ترتیب 
در روزهای ۲۱ و ۲۵ خرداد مقابل ملی پوشان ایران 

صف آرایی خواهند کرد.

لیگ ۲۱ فوتبال ایران با حضور تماشاگران؟   پنجعلی: امیدوارم خلاقیت و استعداد ذاتی به داد فوتبال ما برسد

بازیک�ن عراق�ی که در هتل مش�ترک با تیم ملی ایران به س�ر 
می برد، با وجود تزریق واکس�ن در کش�ورش، ب�ه ویروس کرونا 
مبتلا ش�ده و همین موضوع به علامت س�والی ب�رای همه تبدیل 

شده است.
به گزارش ایسنا، علی فائز، مدافع تیم ملی عراق به علت ابتلا یه ویروس 
کرونا، نمی تواند تیم ملی کشورش را در مسابقات انتخابی جام جهانی به 
خصوص در دیدار سرنوشت س��از با ای��ران همراهی کند اما این اتفاق، در 

شرایطی رقم خورده که این بازیکن در هتل تیم ملی ایران حضور دارد!
طبق برنامه ریزی کش��ور بحرین به عنوان میزبان گروه C انتخابی جام 
جهانی، تیم های ملی ایران، عراق، کامبوج و هنگ کنگ به طور مشترک 
در هتل رادیسون بلو در منامه بحرین مستقر هستند و در طبقات مختلف 

این هتل اسکان یافته اند.
از طرفی علی فائز چندی قبل و پیش از حضور در مس��ابقات انتخابی 
جام جهانی همراه با تمام کاروان تیم ملی کش��ورش واکسیناسیون شده 
و در فاصله کمتر از یک ماه از دریافت دز اول و دوم واکس��ن، به ویروس 

کرونا مبتلا شده است.
همچنین ابتلای او در شرایطی است که عراق هنوز هیچ دیداری را در 

بحرین انجام نداده اس��ت و فقط در مسیر هتل و زمین تمرین خود تردد 
دارد. ب��ه همین دلی��ل ابتلای این مدافع عراقی به کرونا، علامت س��وال 

بزرگی برای ایران و اعضای حاضر در این هتل شده است.
با توجه به برگزاری مسابقات در حباب بهداشتی، در صورتی که بازیکنی 
به این ویروس مبتلا شود، از کاروان تیم ملی خود جدا می شود و به علت 

زمان کوتاه برگزاری رقابت ها، امکان شرکت در مسابقات را ندارد.
البته برنامه ریزی AFC به گونه ای اس��ت که تیم ها هیچ تماس��ی در 

طول هتل با همدیگر نداش��ته باشند و در سالن ها و ساعت های مجزایی، 
برای صرف وعده هایی غذایی خود شرکت می کنند. همچنین بازیکن در 
اتاق های تک نفره مس��تقر هستند و مس��ئولان برگزاری مسابات به طور 

مستمر اجرای قوانین بهداشتی را رصد می کنند.
برخی خبرگزاری ها و رس��انه ها در خبری از دیدار کریم باقری با بش��ار 
رسن، بازیکن تیم ملی عراق خبر داده اند که مشخص نیست این موضوع 
چق��در صحت دارد اما با اتفاقاتی که پی��ش آمده و بازیکن عراقی به این 
ویروس مبتلا شده است، قطعا AFC و مسئولان تیم ها، نظارت بیشتری 
بر اجرای پروتکل  خواهند داش��ت و هیچ یک از عوامل دو تیم حق دیدار 

و تماس با همدیگر را ندارند.
البت��ه تیم ملی ای��ران قبل از اعزام به بحرین، حداقل یک دز واکس��ن 
کرونا را دریافت کرده است تا از نظر ایمنی در برابر این ویروس، مشکلی 
نداشته باشد. برخی بازیکنان داخل و کادرفنی تیم ملی هر دو دز واکسن 

را تزریق کرده اند.
بحرین از جمله کش��ورهایی اس��ت که با وجود اجرای واکسیناس��یون 
عمومی، وارد موج س��وم کرونا شده و قوانین محدود کننده در این کشور 

برای کنترل این اپیدمی چهانی تشدید شده است.

رخنه کرونا به هتل ایران در بحرین!

نایب رییس فدراس�یون فوتب�ال گفت: تیم مل�ی فوتبال زنان 
ظرفیت صعود به جام جهان�ی را دارد و انگیزه  بازیکنان برای این 
کار بس�یار بالا اس�ت. آن ها می توانند حتی بهتر از مردان هم کار 

کنند.
»ش��هره موسوی«  در گفت و گو با ایرنا اظهار داشت: بدون شک همه 
تلاش من در حوزه نایب رییس��ی فدراس��یون در حوزه زنان و به عنوان 
ریی��س کمیته زنان این اس��ت ک��ه بتوانم اقدامات درس��ت را به صورت 
منظم پایه ریزی کنم که اگر بعد از من هم کس��ی آمد، بتواند این کار را 
ادام��ه دهد. بنابراین قبل از هر چیزی باید به ش��کل گیری تیم های ملی 
تکیه کنیم. برای این کار به ظرفیت موجود احتیاج داریم. باید لیگ را به 

صورت جدی رصد کنیم و از بین لیگ بازیکنان خوبی را پیدا کنیم.  
وی ادام��ه داد: ب��ه حوزه اس��تعدادیابی توج��ه وی��ژه ای دارم. باید از 
شهرس��تان ها بازیکنان خ��وب را پیدا کنیم تا به تیم ملی اضافه ش��وند. 
وظیف��ه ما این اس��ت که مربیان جدیدی را به ح��وزه ملی فوتبال اضافه 
کنی��م. همچنین بای��د داوران با کیفیتی را در این حوزه آموزش دهیم تا 

بتوانند به مسابقات مختلف بین المللی اعزام شوند.  
تیم ملی فوتبال زنان به بلاروس می رود

رئیس کمیته زنان فدراس��یون فوتبال افزود: در همین راس��تا سه تیم 
مل��ی در رده های بزرگس��ال، جوانان و نوجوانان تش��کیل ش��د که تیم 
بزرگس��الان برای برگ��زاری یک دیدار دوس��تانه،  ۱۵ خرداد به بلاروس 

اعزام می ش��ود. این تیم در آنجا با ازبکس��تان نیز دیدار می کند. این سفر 
با فیفادی مطابقت دارد. همچنین تیم ملی بزرگس��الان ۲۳ خرداد ماه به 
بازی های کافا اعزام می شود و تیم نوجوانان نیز در ۲۳ تیرماه به مسابقاتی 
تحت همین نام )کافا( اعزام خواهد ش��د.  تورنمنت زیر ۲۰ سال کافا به 
میزبانی تاجیکس��تان و با حضور تیم های ایران، قرقیزستان، افغانستان، 
ازبکستان و تاجیکس��تان از ۱۹ تا ۲۸ خرداد ماه در شهر دوشنبه برگزار 
می شود. او تصریح کرد: تا این لحظه اردوی تیم های بزگسالان و نوجوانان 
برگزار ش��ده و قبل از اعزام نیز اردوی سوم هم برگزار خواهد شد. بعد از 
اردوی سوم بلافاصله به مسابقات اعزام می شوند. تیم  نوجوانان به اصفهان 
رفته که جا دارد از باش��گاه س��پاهان بابت میزبانی از این تیم تشکر کنم. 

بعد از آن هم تیم نوجوانان راهی تبریز خواهد شد. دیدارهای دوستانه و 
اردوها باعث می شود تا برای حضور مسابقات کافا آماده شود.

نوجوانان و جوانان اهمیت بیشتری نسب به تیم بزرگسالان دارند  
موس��وی بیان داشت: »ش��هاب الدین عزیزی خادم« رییس فدراسیون 
فوتب��ال نگاه ویژه ای به تیم های نوجوانان و جوانان زنان دارد و همینطور 
من نیز به این تیم ها نگاه مثبت دارم. این دو رده اهمیت بسیار بیشتری 
نس��بت به تیم بزرگس��الان برای ما دارند زیرا پشتوانه تیم ملی در آینده 
هس��تند. باید به آنها توجه ویژه داشته باشیم و امکانات خوبی برای آنان 
فراهم کنیم. در رده نوجوانان باید مس��ابقاتی را  ترتیب دهیم چرا که در 
ح��ال حاضر در این رده س��نی رقابتی وجود ن��دارد و بدین ترتیب آن ها 
جایی را ندارند تا خود را بتوانند نش��ان دهند.    نایب رییس فدراس��یون 
فوتبال در مورد وضعیت اردوهای تیم ملی گفت: ملی پوش��ان حدود یک 
هفته در اردو هستند و بعد از سه روز استراحت،  دوباره به محل تمرینات 
برمی گردند. به دلیل فش��ردگی بازی ه��ای پیش رو، فرصت نداریم تا بین 
اردوها فاصله بیندازیم. ش��هریورماه نیز جام ملت های آس��یا را در پیش 
داریم و امیدواریم در این بازی ها نیز عملکرد خوبی داش��ته باش��یم و به 
جام جهانی صعود کنیم. همانقدر که تیم ملی فوتبال مردان برای ما مهم 
است، تیم زنان نیز برای ما اهمیت بسیار زیادی دارد. زنان ظرفیت صعود 
به جام جهانی را دارند و انگیزه  آن ها برای این کار بسیار بالا است. آن ها 

می توانند حتی بهتر از مردان هم کار کنند.

نایب رییس فدراسیون:

تیم ملی فوتبال زنان ظرفیت صعود به جام جهانی را دارد

سهرابیان: دولت آینده به رشته های پرمدال توجه کند
جامعه ورزش و دولت آینده، کاستی ها و نیازها


